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Vragen van het lid De Wit (SP) aan de staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het loonbeslag bij het vaststellen van het recht op gefinancierde 
rechtsbijstand (ingezonden 31 januari 2014). 

Vraag 1
Herinnert u zich het antwoord op de vragen van 20 december 2013?1 

Vraag 2
Vindt u het niet tegenstrijdig dat er bij het vaststellen van het fiscale inkomen 
geen rekening wordt gehouden met het loonbeslag, terwijl men weet dat 
hierdoor het feitelijke inkomen op een dusdanig laag niveau komt te liggen 
dat er in andere gevallen recht op een toevoeging zou zijn geweest? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat niemand het recht op een toegevoegde advocaat mag 
worden onthouden omdat het voor de Raad voor Rechtsbijstand moeilijk is 
het loonbeslag mee te tellen en er daarom geen rekening wordt gehouden 
met dat loonbeslag? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Erkent u dat niettegenstaande het idee dat gerechtsdeurwaarders onafhanke-
lijk moeten zijn, dit in de praktijk niet altijd het geval is en dat er gerechts-
deurwaarders zijn die loonbeslag leggen omdat de opdrachtgever hiertoe wil 
overgaan? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u dan nog steeds van mening 
dat het de eigen schuld is van rechtzoekenden als zij het niet voor elkaar 
krijgen dat loonbeslag wordt voorkomen? 

Vraag 5
Hebben rechtzoekenden volgens u ook geen recht op een toevoeging als door 
conservatoir loonbeslag – waarbij de vordering nog niet is vastgesteld – het 
feitelijk inkomen dusdanig laag is dat er in principe recht op een toevoeging 
zou moeten zijn? Zo nee, waarom niet? 

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2013–2014, nr. 989
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Vraag 6
Erkent u dat rechtzoekenden door een loonbeslag en het niet krijgen van 
gefinancierde rechtsbijstand dieper in de schulden kunnen raken, zodat zij 
uiteindelijk alsnog in een ernstige en langdurige schuldensituatie terecht 
kunnen komen? Zo nee, waarom niet? Hoe wordt dan een ernstige en 
langdurige schuldensituatie voorkomen in dergelijke gevallen?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen 2


